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 Møteprotokoll 

 
Utval: Administrasjonsutvalet 
Møtestad: Fylkesutvalsalen, 3. etasje, Fylkeshuset 
Dato: 13.02.2019 
Tidspunkt: 10.00-11.05 

 
Følgjande faste medlemmer møtte: 
Namn Funksjon Representerer 
Pål Kårbø Leiar Krf 
Anne Gine Hestetun Medlem A 
Roald Kvamme Medlem A 
Silja Ekeland Bjørkly Medlem H 
Terje Søviknes Medlem Frp 
Dagmar R. Hillestad Medlem LO-K 
Tore Andersen Medlem YS-K 
Atle Kjosås Medlem AKAD 

 
Følgjande medlemmer hadde meldt forfall: 
Namn Funksjon Representerer 
Benedicte S Meyer Medlem UNIO 
 
Følgjande varamedlemmer møtte: 
Namn Møtte for Representerer 
Rune Stadsnes Benedicte S. Meyer UNIO 

 
Frå administrasjonen møtte: 
Namn Stilling 
Ingrid Holm Svendsen Konstituert fylkesrådmann 
Geir Davidsen HR Direktør 
Johan J. Meyer HR Sjef 
Frode Mannsåker HR Leiar 
Karsten Oen Seniorrådgjevar 
Monica Håkonsli Seniorrådgjevar 
Merethe Helland Nordnæs  Møtesekretær 

 
  
  



2 

Sakliste 

Utvals- 
saknr 

Innhald Arkiv- 
saknr 
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PS 1/19 Godkjenning av møteinnkalling   

PS 2/19 Godkjenning av møtebok forrige møte   

PS 3/19 Referatsaker (meldingar)   

RS 1/19 Meldingssak om eventuell etablering av vikarpool i 
Hordaland fylkeskommune 

2018/16170  

RS 2/19 Tiltak i samband med flytting til Sandsli 2018/6103  

RS 3/19 Miljøarbeidaren sin plass i skulen 2018/16168  

RS 4/19 Heiltidskultur - oppfølgjing av fylkestingsvedtak 2014/12636  

PS 4/19 Ymse   

PS 5/19 Årshjul for administrasjonsutvalet 2019 2019/1362  

PS 6/19 Plan for kompetanseutvikling 2016-2020, tiltak 2019 2018/17373  

PS 7/19 Eventuell etablering av vikarpool i Hordaland 
fylkeskommune 

2018/16170  
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PS 1/19 Godkjenning av møteinnkalling 

Saksprotokoll i administrasjonsutvalet - 13.02.2019  
 
Ad. RS 1/19 Meldingssak om eventuell etablering av vikarpool i Hordaland fylkeskommune: 
 
Pål Kårbø (KrF) sette fram slikt forslag: 
 

Foreslår at RS 1/19 vert gjort om til ei politisk sak. 
 
Røysting 
 
Kårbø sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
RS 1/19 vart sett på sakslista. 
 
Vedtak 
 
Møteinnkallinga vart godkjent med merknaden ovanfor. 

PS 2/19 Godkjenning av møtebok forrige møte 

Saksprotokoll i administrasjonsutvalet - 13.02.2019  
 
Dagmar R. Hillestad (LO-K) tok opp at det var skrivefeil i protokollen frå førre møte den 15.11.2018 s. 
4, under hennar oversendingsforslag. OA-avtalen skal endrast til IA-avtalen. Det manglar ein «å» i 
«på». 
 
Vedtak 
 
Møteboka frå førre møte vart godkjent med merknaden ovanfor. 

PS 3/19 Referatsaker (meldingar) 

Saksprotokoll i administrasjonsutvalet - 13.02.2019  
 
Referatsakene RS 2/19-4/19 vart refererte og tekne til orientering. 

PS 4/19 Ymse 

Saksprotokoll i administrasjonsutvalet - 13.02.2019  
 
Ingen saker til ymse. 

PS 5/19 Årshjul for administrasjonsutvalet 2019 

Forslag til vedtak 
 
Administrasjonsutvalet vedtek årshjul 2019 slik det går fram av vedlegget.  
 
Saksprotokoll i administrasjonsutvalet - 13.02.2019  
 
Pål Kårbø (KrF) sette fram slik forslag: 
 

Foreslår å endre møtedato i administrasjonsutvalet frå den 14.11.2019 til den 12.11.2019, 
og den 28.05.2019 til den 27.05.2019. 
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Røysting 
 
Kårbø sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Administrasjonsutvalet vedtek årshjul 2019 slik det går fram av vedlegget med slik endring: 
 
Møtedato i administrasjonsutvalet vert endra frå den 14.11.2019 til den 12.11.2019, og den 
28.05.2019 til den 27.05.2019. 

PS 6/19 Plan for kompetanseutvikling 2016-2020, tiltak 2019 

Forslag til vedtak 
 
Utval for opplæring og helse sluttar seg til fylkesrådmannen sine prioriteringar i rullert Plan for 
kompetanseutvikling 2016-2020, rullering 2019. Fordelinga på tiltak vert slik: 
 
Skulebasert kompetanseutvikling/læringsprosjekt 1 300 000 

 
Etterutdanning: 

Fagnettverk 6 000 000 
Andre nettverk 850 000 
Anna etterutdanning:  

Lærarar 2 380 000 
Skuleleiing 250 000 
Faglege leiarar/instruktørar og prøvenemnda 2 080 000 
Miljøarbeidarar 150 000 

 
Vidareutdanning:  

Lærarar, rådgjevarar, rektorutdanning, miljøarbeidarar 24 556 000 
 
Det er gjort mindre endringar i prioritering av tiltak. Fagnettverka har 
fått ei styrking i sitt budsjett i samband med fagfornyinga.     

 

 
Saksprotokoll i Yrkesopplæringsnemnda - 29.01.2019  
 
Tilråding frå yrkesopplæringsnemnda 
 
Utval for opplæring og helse sluttar seg til fylkesrådmannen sine prioriteringar i rullert Plan for 
kompetanseutvikling 2016-2020, rullering 2019. Fordelinga på tiltak vert slik: 
 
Skulebasert kompetanseutvikling/læringsprosjekt 1 300 000 

 
Etterutdanning: 

Fagnettverk 6 000 000 
Andre nettverk 850 000 
Anna etterutdanning:  

Lærarar 2 380 000 
Skuleleiing 250 000 
Faglege leiarar/instruktørar og prøvenemnda 2 080 000 
Miljøarbeidarar 150 000 

 
Vidareutdanning:  

Lærarar, rådgjevarar, rektorutdanning, miljøarbeidarar 24 556 000 
 
Det er gjort mindre endringar i prioritering av tiltak. Fagnettverka har 
fått ei styrking i sitt budsjett i samband med fagfornyinga.     
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Saksprotokoll i administrasjonsutvalet - 13.02.2019  
 
Røysting 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til utval for opplæring og helse. 
 
Innstilling frå administrasjonsutvalet til utval for opplæring og helse 
 
Utval for opplæring og helse sluttar seg til fylkesrådmannen sine prioriteringar i rullert Plan for 
kompetanseutvikling 2016-2020, rullering 2019. Fordelinga på tiltak vert slik: 
 
Skulebasert kompetanseutvikling/læringsprosjekt 1 300 000 

 
Etterutdanning: 

Fagnettverk 6 000 000 
Andre nettverk 850 000 
Anna etterutdanning:  

Lærarar 2 380 000 
Skuleleiing 250 000 
Faglege leiarar/instruktørar og prøvenemnda 2 080 000 
Miljøarbeidarar 150 000 

 
Vidareutdanning:  

Lærarar, rådgjevarar, rektorutdanning, miljøarbeidarar 24 556 000 
 
Det er gjort mindre endringar i prioritering av tiltak. Fagnettverka har 
fått ei styrking i sitt budsjett i samband med fagfornyinga.     

 

PS 7/19 Eventuell etablering av vikarpool i Hordaland fylkeskommune 

Saksprotokoll i administrasjonsutvalet - 13.02.2019  
 
Roald Kvamme (A) sette fram slikt forslag: 
 

Administrasjonsutvalet ønsker ei vidare utgreiing av ei ordning med vikarpool i 
fylkeskommunen og at det kjem ei sak til møtet i september 2019. 

 
Røysting 
 
Roald Kvamme sitt forslag fekk 8 røyster (A, KrF, H, LO-K, UNIO, AKAD og YS-K) og vart vedteke mot 
1 røyst. (FrP). 
 
Vedtak 
 
Administrasjonsutvalet ønsker ei vidare utgreiing av ei ordning med vikarpool i fylkeskommunen og at 
det kjem ei sak til møtet i september 2019. 


